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Bemærkninger 

Fraværende: Rikke Fræhr, Mathilde Andersen, Signe Rasmussen  

Referent: Anders Johansen 

Dagsorden  
 

1 Nyt fra eleverne 10 min 
Eleverne deltager, de har nyt angående 
ønsker til legeplads/udendørsarealer. 
. 
 

 
Elevrådets ønsker til legeredskaber blev 
fremlagt. Skolebestyrelsen er mest stemt for 
etablering af Tarzan-banen. Endelig 
beslutning afventer også arkitekttegninger 
vedr. bevægelsesfremmende 
foranstaltninger. 
 

2 Nyt fra formand 10 min 
Information om mødet den 7/2 med Steen 
Langhoff om trafikfarlig skolevej 
 
Nyt fra brugernævnsmødet den 25/2 
Folkeskolereform 
 

 
Jf. svar fra Sten. Trafiktælling foretages i 
slutningen af april. Overvejelser vedr. 
udvidelse af Stubdrupvej på det smalle 
stykke. Resultatet heraf ventes inden 
sommerferien. 
Vi opfordrer til kørsel mod skolen af 
Stubdrupvej og tilbage ad Hartevej. En 
trafikvejledning sendes ud fra skolen i 
forbindelse med opstart af GLO. 
 
Brugernævnsmødet handlede bl.a. om 
justeringerne af folkeskolereformen.  
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Side 2 

JR gennemgik overskrifterne i disse 
ændringer. 
 
 
 

3 Nyt fra skolen 30 min 
SFO-åbent i ferier 
 
 
 
 
 
 
 
Dele børn – hele børn 
 

 
Overvejelser omkring konsekvenserne af at 
holde åbent i efterårsferien og vinterferien. 
For og imod - vi vender tilbage til dette 
senere på året. Herunder også 
konsekvenserne af at holde lukket, - hvilken 
betydning vil dette eksempelvis have for 
normeringen. 
 
Vi har et rigtig godt samtale-tilbud til børn fra 
skilsmisseramte familier, der sammen med 
ligesindede får snakket om det at leve i/med 
skilsmisse. Det er Pia som varetager denne 
opgave. 
 

4 Budget 2019 bilag 1 10 min 
Til godkendelse 
 

 
JR gennemgik budgettet for såvel SFO og 
skole. 
Det bliver godkendt med den bemærkning at 
vi tager det op igen på aprilmødet, når vi 
kender budgettallene for skoleåret 2019-
2020. 
Beløbet til undervisningsmidler blev drøftet 
og tages med igen til april. 
 

5 Principper 
Princip for inklusion bilag 2/ 20 min 
Til drøftelse og godkendelse. 
Princippet har været drøftet i 
Skolebestyrelsen og medarbejdergruppen 
og ligger klar til endelig vedtagelse i 
skolebestyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Princip for skole/hjemsamarbejdet bilag 3/ 
20 min 
Til drøftelse og godkendelse. 
Princippet har været drøftet i 
Skolebestyrelsen og medarbejdergruppen 
og ligger klar til endelig vedtagelse i 
skolebestyrelsen. 
 

 
Inklusion: 
Fælles gennemgang af teksten med de 
tilføjelser, som medarbejderne har bidraget 
med siden sidst.  
 
Udeladelse af sætning vedr. forældreansvar 
vedr. rygter om andre. 
 
Skolens ledelse har ansvar for at midler til 
inklusion af elever bliver brugt på den eller de 
pågældende elever. 
 
Vedtaget med ovenstående rettelser. 
 
 
Skole-hjem-samarbejdet: 
Fælles gennemlæsning af det reviderede 
princip. 
 
Vedtaget med enkelte rettelser med fokus på 
en yderligere sproglig tilretning af hensyn til 
enkeltheden/logikken. 
 
Begge de vedtagne og tilrettede principper er 
med ud i referatet fra dette møde. 
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Side 3 

 
 
 
 
 

6 Idrætsskoleprojekt. Bilag 4/ 45 min 
Orientering og drøftelse  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
-skoleårets struktur 
 
 
 
 
-skoledagens struktur 
 
 
 
 
 
 
 
-timefordelingsplan 
 
 
-kompetenceudvikling 
 
 
 
 
 
 
-Harte i bevægelse 
 
 
 
 
-økonomi 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Der er stor opbakning i medarbejdergruppen 
til idrætsskoleprojektet. 
 
Der orienteres løbende om projektet i Harte 
Nyt, skolens forældreinfo, 3. april til 
Generalforsamling i Kontaktgruppen, via 
Facebook og pressen. Alle skolens forældre 
inviteres til Fyraftensmøde tirsdag d. 28. maj 
kl. 16.30-17.30. 
 
 
 
 
JR gennemgik forskellige tiltag for at 
tydeliggøre, hvordan man fra aug. 2019 kan 
se forandringen mod mere idræt og 
bevægelse i hverdagen og i årskalenderen. 
 
Gennemgang af hvordan vi forestiller os en 
skoledag for indskoling og mellemtrin ser ud 
01.08.19. 
Drøftelse af længden af elevernes 
spisepauser/pauser, samt fordele og ulemper 
ved 50-minutters lektioner kontra 45-
minutters lektioner. 
 
Gennemgang af planen og overvejelserne i 
prioriteringerne. 
 
DGI-certificering er stadig med i 
overvejelserne omkring 
kompetenceudvikling, med fælles opstart, 
hvor også bestyrelsen er meget velkommen. 
Det bliver SFO-medarbejderne, der begynder 
denne kompetenceudvikling. 
 
Der har været afholdt møde i styregruppe for 
”Harte i bevægelse”. Der er god opbakning til 
samarbejdet. Næste skridt er at blive mere 
konkrete. 
 
Skolens ledelse har et ønske om at rejse 
penge til idrætstøj til alle børn og voksne. 
Dette kan kun lade sig gøre, hvis der er nogle 
forældrevalgte i skolebestyrelsen eller andre 
forældre, der vil indgå i arbejdet med at 
skaffe sponsorer. Opfordring til at melde sig 
hos ledelsen til dette arbejde samt arbejdet 
med fundraising. 
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Side 4 

 
 
Bilag 4 udleveres på mødet. 
 

På næste møde arbejdes der videre med 
idrætsskole-profilen. 
 

7 Evt./ 5 min  
Intet til referat. 
 

 


